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Vasa. – Imorgon flaggar vi, och snart 
ska ni få veta varför. 

Så inleder rektorn för Huuto
niemen koulu, Olli Autio, veteran
firandet för barnen i skolan. På pro
grammet står tal av Illka Virtanen, 
Mauri Öljymäki och veteranen Yrjö 
Savola, samt musik av Kuulainsti
tutet.

I öppnIngstalet berättar Ilkka 
 Virtanen om kriget och veteran
dagen samt varför den firas just 
den 27 april. Mauri Öljymäki berät
tar i sin tur om livet ur krigsvärn
lösas perspektiv. Sist ut är Yrjö Sa
vola, som berättar om kriget och 
hans upp levelser. Han avslutar 
med en historia från krigets sis
ta stunder.

– Jag hade precis kommit tillba
ka från vakt, och funderade om jag 
skulle  koka kaffe eller gå och sova. 
Då kom en person in i tältet och sa 
att vi skulle komma till kompani
chefens tält och lyssna på ett viktig 
meddelande. Jag var inte så intresse
rad av att lyssna på någon som pra
tar, men gick ändå. I tältet var radion 
på, och de berättade att Finland och 
Sovjetunionen hade slutit vapen vila, 
berättar han i talet och fortsätter:

– Vi trodde inte våra öron, men 
tänkte att en sådan sak skojar man 
inte om.

Yrjö saVola tycker att denna typ 
av tillställningar är väldigt viktiga. 
Det är bra att barnen får höra om 
den tidens liv och hur det var under 
krigstiden.

Savola har även tidigare hållit tal 
på skolor, och han tycker alltid det 
är lika roligt. Fina minnen har han 
också fått.

– Jag har tidigare fått kort av elever 
på skolan, och nu fick jag ett till. Det 
har jag framme hemma, så nu får jag 
ställa fram det här också, säger han.

Savola är nöjd med utbudet av eve

nemang för veteraner. Speciellt då 
Finland fyllde 100 år fanns det myck
et att delta i.

– Men det är många veteraner som 
är så gamla så de inte orkar komma 
längre, fyller Mauri Öljymäki i.

ÄVen eleVerna på skolan gillar 
dessa typer av tillställningar. Två av 
dem är tioåriga Maisa Sivula och el
vaårige Veeti Vikman. Veeti är intres
serad av historia och tycker om att 
lyssna på vad som hänt under kriget.

– Det var ganska rörande, tycker 
Maisa.

Annars var de båda nöjda med går
dagens program.

– Det är fint att veteranerna kom
mer hit, säger Maisa.

– Ja, det är jätteroligt att det ord
nas såna här evenemang, tillägger 
Veeti.

I dag fortsätter veterandagsfiran
det i Vasa med festtal, fanborg och 
kransnedläggning vid Frihetsstatyn.
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Roparnäselever fick 
minnesvärd veterandag
• I dag firas den 
 nationella veteran
dagen, men redan  
i går inleddes  firandet 
i Vasa med en fest 
för barnen i Huuto
niemen koulu.  
   – Det var rörande, 
säger tioåriga Maisa 
Sivula.

Veteranen Yrjö Savola berättade 
för barnen om sina upplevelser  
i kriget. 

Veeti Vikman, 11, och Maisa Sivula, 10, tycker att det är 
roligt att det ordnas såna här tillställningar. 

Yrjö Savola och Mauri Öljymäki berättade för barnen om 
kriget respektive livet ur krigsvärnlösas perspektiv.

”Jag har tidigare fått kort av elever på 
skolan, och nu fick jag ett till. Det har jag 
framme hemma, så nu får jag ställa fram 
det här också.” YRJö Savola, krigsvärnlösa

” Det är fint att 
 veteranerna 
 kommer hit.” 
MaiSa Sivula

Tre grupp-
familjedag-
hem stängs
nedskärningar i dag vården 
i Vasa fortsätter.  
   nu med delar staden att 
man stänger  gruppfamilje
daghemmen Mollamaija, 
Kapsäkki och poutapilvi.

Vasa. De tre gruppfamiljedag
hemmen fungerar som reserv
platser inom familjedagvården i 
Vasa. Samtliga stängs den första 
juli i år. Orsaken till nedläggning
en är sparkrav. 

Gruppfamilje  daghemmen 
fungerar som reservplatser för 
familjedagvården och dessutom 
är de ordinarie vårdplats för någ
ra barn.

– Då antalet familjedagvårda
re har sjunkit har också familje
dagvårdens behov av reservvård 
minskat, säger tf direktören för 
småbarnspedagogik Merja Mar
tin.

sMåbarnspedagogIKen i Vasa 
måste i år liksom stadens övriga 
sektorer spara 2,5 procent av  sina  
verksamhetsutgifter. Besparing
en till följd av nedläggningen av 
gruppfamiljedaghemmen uppgår 
i år till uppskattningsvis 89 800 
euro och på årsnivå till 179 600 
euro. 

Berörda familjer har informe
rats om de nya arrangemangen. 

Familjedagvårdens reservvård 
ordnas från och med den för
sta augusti i daghemmen i Vasa. 
 Alla familjer som berörs av ären
det får information om hur famil
jedagvårdens reservvård ordnas  
i fortsättningen.

– De barn som har en ordina
rie vårdplats i de enheter som 
läggs ned har förtur i förhållan
de till övriga sökande, då platser
na  inom småbarnspedagogiken 
delas ut, säger Martin.

Samarbetsförhandlingar har in
letts med berörd personal. Perso
nalen får framföra önskemål om 
den nya placeringsplatsen. 
linn övergaard

Varg rörde sig  
i jakobstad
jaKobstad. I går morse fick poli
sen ta emot ett par vargobserva
tioner från Jakobstad. Storvilts
assistans var på plats för att spå
ra vargen. 

För ett par veckor sedan 
observerade s varg vid Polaris  
i Edsevö i Pedersöre. Vid sex tiden 
i går morse sågs en varg springa 
i närheten av ABC på Killing
holmen i Jakobstad. Vargen upp
trädde inte hotfullt.

– En varg springer två, tre kilo
meter på fem minuter så den kan 
gott ha rört sig på fler platser i 
Jakobstad, säger Mikael Appel, 
kommunikationschef på polis
inrättningen i Österbotten.

SRVApersoner var på plats 
för att spåra vargen. Men det är 
svårt, enligt Appel.

– Det är så torr terräng så 
 vargen lämnar knappast  några 
spår, säger han.Vid 13tiden i går 
meddelade polisen att vargen tro
ligen dragit österut från Killing
holmen, det vill säga mot Pirilö 
och Edsevöhållet. vbl
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